Positive Data Opt-out Form¹ (Loan Account Only)



Please fill in the following and return it to Credit Operations - Cards & Unsecured Loans at Level 8, Two Harbour Square, 180 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong. Loan Account type □ Cashline Revolving Loan Personal Instalment Loan **Debt Consolidation Loan** Salaries Tax Loan **Unsecured Standby Credit Line** 星展銀行(香港)有限公司 To: DBS Bank (Hong Kong) Limited Full Name (in English) Loan Account No.2 Contact Phone No. HKID No. Date of Birth Correspondence Address (in English) This serves as my instruction to request credit reference agencies to delete my personal data relating to the above terminated account(s) if the applicable requirements¹ have been fulfilled. **Personal Information Collection Statement** I agree that all information provided in this form or that arises from the relationship with the Bank (or other DBS Group companies) shall be subject to the applicable Data Policy Notice and other communications to customer concerning customer data from time to time issued by the Bank. A copy of such policies or other communications is available on request at any branch of the Bank or from the Bank's website (www.dbs.com/hk) Acknowledgement of Use of My Personal Data in Direct Marketing I understand that the Bank intends to use my personal data in direct marketing and cannot do so without my consent. I have previously selected whether or not to receive direct marketing contact or information and I confirm that there is no change to my existing choice and all information provided in this application form shall be used in accordance with such choice. I understand that if I wish to change my existing choice. I may do so at any time and without charge by completing an opt-out. Please confirm that your instructions have been clearly, accurately and completely set out in this form before signing it. Signature³ Date

Note

- 1. Only applicable to terminated account if there has not been any default in repayment for a period in excess of 60 days on that account within the past 5 years from the date of termination by full repayment.
- 2. Please note that you must fill in the loan account number and only the records of the loan account(s) indicated by you in the above will be processed.
- 3. Please use signature filed with the Bank. Please sign each signature if you have different signatures for the above terminated accounts.

For Bank Use Only						
	For Credit Operations Use					
Attended By (Signature, Name & Date)	Initial the action(s) taken: (Nark name & date if different from the attending staff.)	Approved By (Signature with No., Name & Date)	Received by Name: Date:			

Positive Data Opt-out Form¹ (Loan Account Only)



請填寫以下資料及郵寄至九龍觀塘偉業街 180 號 Two Harbour Square 8 樓 Credit Operations - Cards & Unsecured Loans 部門收。

貸款戶口種類	□ Cashline 循環貸款 □ 「貸易清」私人貸款 □ 無抵押備用信貸	□ 定額私人貸款 □ 稅務貸款				
致: 星展銀行(香港)有限公司 DBS Bank (Hong Kong) Limited						
英文姓名						
貸款戶口號碼 2						
聯絡電話						
香港身份證號碼						
出生日期						
聯絡地址 (請以英文正楷填寫)						
現函通知貴行若本人於上述己終止戶口的記錄符合所有適用之規定 ¹ ,敬請為本人向信貸資料服務機構提出刪除上 述戶口資料。						
個人資料收集聲明						
本人同意此表格内所有提供之資料或銀行(或其他 DBS 集團成員)為本人/吾等提供服務時所得之資料均受銀行不時頒佈有關客戶資料之資料政策通知或其他有關通訊的約束。有關通知或其他通訊可於銀行各分行索取或於銀行網頁(www.dbs.com/hk)取閱。						
有關本人的個人資料用於直銷推廣的確認						
本人明白,貴行擬將本人的個人資料用於直銷推廣,惟必須先獲得本人的同意。本人曾就是否接收直銷推廣聯繫或資訊作出選擇,本人現確認本人的現有選擇將維持不變,而本申請表內提供的所有資料均可根據該項選擇加以使用。本人明白,如本人欲更改現有的選擇,本人可隨時填妥拒絕直銷推廣表格後交回貴行,且毋須就此支付任何費用。						
請確認你的指示已清楚,準何	確及完整地填妥於本表格內才簽署作實。					

注意

X___ 簽署³

1. 只適用於如你由完全清償在戶口下的信貸並終止該戶口當日起計,過去五年內沒有超過六十天的欠繳記錄之已終止戶口。

日期

- 2. 你必須填寫戶口號碼,本行只會處理上述已填寫戶口號碼之貸款戶口。
- 3. 簽署須與留存於星展銀行(香港)有限公司之印鑑相同,如你不同戶口擁有不同簽署,請逐一簽署。

銀行專用						
	For Credit Operations Use					
Attended By (Signature, Name & Date)	Initial the action(s) taken:	Approved By (Signature with No., Name & Date)	Received by			
	(Mark name & date if different from the attending staff.)		Name: Date :			